《单词百科:IJV是什么意思?IJV怎么发音?IJV的解释和用法》

英语单词IJV是什么意思?IJV怎么读?IJV怎么发音?美加网为您整理了IJV的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



IJV的意思

1、[医][=internal jugular vein]颈内静脉;

IJV**的双语例句**

1. Results The internal jugular vein (IJV) and the common carotid artery (CCA) join tightly to each other.

结果颈总动脉与 颈内 静脉紧密相连.

2. With pressure breathing, IJV is the most path all in supine position and sitting position.

加压呼吸时,颈内静脉是卧位和坐位时脑静脉颅外回流的主要通道。

- 3. An IJV general manager, as expatriate, receives little cultural training and practices, before and arrives in China may damage IJV performance.
- 一家国际合资企业中移居国外的总经理在到达中国前后如果接受很少的文化训练和实践,可能会损害国际合资企业的发展。
- 4、Research on the Knowledge Acquisition of Local Firms in IJV Relationship 国际合资关系中本土企业知识获取机制研究
- 5、Relational Capital, Learning Mechanism and IJV Organization Learning 关系资本构建、学习机制与国际合资企业组织学习研究
- 6. Contract or legal arbitration is a formal form of communication with partners in IJV management.

在国际合资企业中管理,合同或法律仲裁是合作双方的一种正式的交流方式。

7. Human resources managers may be interested in the cultural makeup of employees to facilitate better job cooperation and increase IJV performance.

人力资源经理可能由于<mark>对雇员的文化构成感兴趣而促成更好的工作合作关系和国际合</mark>资企业发展。

8. This paper puts forward three basic elements to judge IJV stability: Real Contribution Rate, Reliance Degree and Cooperation Satisfying Degree.

提出了跨国合资企业(IJV)稳定性的三个判断要素:现实贡献率、依赖度和合作满意度;

以上是美加网为您整理的IJV怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于IJV的用法、IJV的释义、IJV的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/IJV